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 في قاعات إكسلنس نفتح لكم أبواب وجهة متكاملة صُمّمت بعناية لتكون الخيار  الأول لكل من يبحث عن  الفخامة،
التميزّ، والكمال في أدق التفاصيل.

 بأسلوب معماري عصري ولمسات أنيقـــــــــــــــــة، نوفر بيئة مثالية تحتضن الحفلات والمناسبات الخاصــة، والفعاليات
 الرسمية، والمعارض، وورش العمل. نعتمد أعلى مستويات التنظيم والاهتمام بالتفاصيل، لنحوّل  رؤيتكم إلى واقع

ينبض  بالأناقة  والاحترافية.

At Excellence Halls, we open the doors to a fully integrated destination, thoughtfully designed to 
be the first choice for those who seek luxury, distinction, and perfection in every detail. With 
contemporary architecture and elegant touches, we provide an ideal setting for weddings and 
private celebrations, official events, exhibitions, and workshops.

We operate to the highest standards of organization and attention to detail, turning your vision 
into a refined reality defined by elegance and professionalism. At  Excellence, we create 
atmospheres that captivate guests, reflect the true value of your event, and give you the 
confidence that every occasion hosted with us becomes a success story worth telling.

حيث تتحوّل المناسبات والاحتفالات
إلى تجارب استثنائية وذكريات خالدة
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Where celebrations and special occasions transform into 
extraordinary experiences and timeless memories.



���������
������������ ����������������

� ���
�������

 نوفّر مجموعــــــــة متميزة من القاعات المصممة لتلبية مختلف الاحتفالات والمناسبات، حيث تضم منشآتنا
 قاعتين فاخرتين مخصصتين للحفلات الكبرى الراقيـــــــــــــــة، وثلاث قاعات متعددة الاستخدامات للاجتماعات،
 والندوات، والحفلات الصغيرة. نؤمن بأن كل مناسبــة تحمل رؤية خاصــــــــــــــــــة، لذا نحرص على فهم تطلعات
عملائنا بدقــــــــة والعمل على تحقيقها باحترافية عالية، من خلال تصاميم عصريـــــــــــــــــة، وتقنيات متقدمة،

وخدمات ضيافة راقية، لنضمن تجربة متكاملة لا تُضاهى.

We offer a distinguished collection of halls designed to accommodate a wide range of 
celebrations and events. Our facilities include two luxurious halls dedicated to grand, 
high-end occasions, as well as three versatile halls ideal for meetings, seminars, and intimate 
gatherings.

We believe that every event carries a unique vision. That is why we focus on understanding 
our clients’ aspirations in detail and bringing them to life with the highest level of 
professionalism through contemporary designs, advanced technologies, and refined 
hospitality services ensuring a seamless and unparalleled experience.

من نحن؟

Who We Are?
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 نسعى إلى أن نكــــون روّادًا في عالم الحفلات الفاخرة والفعاليات الراقيـــــــــــــــــــــة، من خلال تقديم بيئات مرنة
ومتكاملة، مدعومة بتقنيات حديثة وخدمات ضيافة تُجسّد أعلى معايير الجودة.

 صُممت قاعات إكسلنس لتواكب تطلعات العصر وأساليب الاحتفال الحديثــــة، ولتقدّم تجربة متكاملة تعكس
الفخامـــــــة والاحترافية في أدق التفاصيل.

We aspire to be leaders in the world of luxury celebrations and premium events by offering 
flexible, fully integrated environments supported by modern technologies and hospitality 
services that embody the highest standards of quality.

Excellence Halls are designed to meet the expectations of today’s evolving event concepts 
and contemporary styles of celebration, delivering a complete experience that reflects 
luxury and professionalism in every detail.

رؤيتنا
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Our Vision
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الأنيق بالتصميم  الرحبة  المساحات  تلتقي  تميزًا، حيث  وأكثرها  قاعاتنا  وأكبر  المطلقة  الفخامة  عنوان   هي 
 والتقنيات الحديثة لتقديم تجربة استثنائية بكل تفاصيلها. صُممت بعنايـة لتواكب أرقى المناسبات

 والفعاليات الكبرى، وتتسع لأكثر من 500 ضيف، مع مرونة عالية في  تنسيق القاعة بحسب طبيعة الحدث.

  تتميز القاعة بتجهيزات تقنية متقدمة، ونظام إضاءة احترافي، ومساحات مخصصة للاستقبال، إلى متصلة
 مباشرة بالقاعـــــــــــــــــــــة توفر أعلى درجات VIP جانب مواقف سيارات واسعـــة وخاصة لأصحاب الحدث، وغرف

الخصوصية والراحة لأصحاب المناسبة وكبار الضيوف.

مناسبــــــة لـ:
 حفلات الزفاف الفاخرة، حفلات الاستقبال الكبرى، المؤتمرات والمعارض الفعاليات الرسميـــــــــــــة، الاحتفالات،

الوطنية، وحفلات العشاء الراقية.

قاعة السلطانة
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Al Sultana Hall is the epitome of absolute luxury and the largest, most distinguished venue 
within our collection. It seamlessly blends expansive spaces with elegant design and 
state-of-the-art technology to deliver an exceptional experience in every detail. Thoughtfully 
designed to host the most prestigious occasions and large-scale events, the hall 
accommodates over 500 guests and offers high flexibility in layout configuration to suit the 
nature of each event.

The hall features advanced technical infrastructure, a professional lighting system, and 
dedicated reception areas, along with spacious, private parking for event hosts. Directly 
connected VIP suites provide the highest levels of privacy and comfort for hosts and 
distinguished guests.

Ideal for:
Luxury weddings, grand receptions, conferences and exhibitions, official events, national 
celebrations, and elegant gala dinners.

Al Sultana Hall
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 تجمع قاعــــــــــــــــــــــــة المعالي بين التصميم الكلاسيكي الراقي والأجواء الدافئة التي تمنح الضيوف إحساسًا
 بالفخامة والراحة في آنٍ واحد. تتسع لأكثر من 200 ضيف، وتُعد خيارًا مثاليًا للمناسبات المتوسطــــــــــــــة التي

تتطلب مساحة أنيقة وخدمة عالية المستوى.

 توفر القاعة مرونة في ترتيب الجلسات والطاولات، مع تجهيزات صوتيــــــــــــــــــــــــة وبصرية تلائم مختلف أنواع
الاحتفالات، لتضمن تجربة متكاملـة  تمتد بسلاسة طوال فترة المناسبة.

مناسبة لـ:
 حفلات الزواج المتوسطــــــــــــــــــة، حفلات الخطوبة، حفلات الاستقبال، المناسبات العائلية الكبيرة، والفعاليات

 الاجتماعية الراقيــــــة، المؤتمرات  والورش.

قاعة المعالي

 Al Ma‘ali Hall combines refined classic design with a warm ambiance that offers guests aت
sense of both luxury and comfort. With a capacity of over 200 guests, it is an ideal choice for 
mid-sized events that require an elegant setting and high-quality service.

The hall provides flexible seating and table arrangements, along with advanced audio and 
visual facilities suitable for a wide range of occasions, ensuring a seamless and well-rounded 
experience throughout the event.

Ideal for:
Mid-sized weddings, engagement celebrations, receptions, large family gatherings, upscale 
social events, conferences, and workshops.

Al Ma‘ali Hall
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 قاعة السمو مساحـة أنيقة بطابع راقٍ، تتميز بتفاصيلها الهادئة وتصميمها المتوازن الذي يناسب المناسبات
الفخامة يفضل  لكل من  تجربة مميزة  تضمن  وخاصة  دافئة  أجواء  وتوفر  حتى 70 ضيفًا،  تتسع   الخاصة. 

الهادئة والخصوصية.

 تُعد القاعة مثاليـة للمناسبات التي تتطلب اهتمامًا بالتفاصيل، مع  إمكانية تنسيق الديكور بما يعكس ذوق
أصحاب الحدث ورؤيتهم الخاصة.

مناسبة لـ:
 الاجتماعات، الفعاليات والورش.

قاعة السمو

Al Sumo Hall is an elegant venue with a refined character, distinguished by its calm details 
and balanced design perfectly suited for private and intimate occasions. Accommodating 
up to 70 guests, it offers a warm and exclusive atmosphere for those who appreciate 
understated luxury and privacy.

The hall is ideal for events that require close attention to detail, with the flexibility to 
customize décor to reflect the host’s personal taste and vision.

Ideal for:
Meetings, events, and workshops.

Al Sumo Hall
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 صُممت قاعة الفكر لتكون بيئة عملية ومريحة تلبي احتياجات أصحاب الشركات وروّاد الأعمال، حيث تجمع
 بين البساطة الأنيقة والتجهيزات العملية. تتسع حتى 40 شخصًا، وتوفر أجواء تساعد على التركيز والإنتاجية،
 مع مرونة في ترتيب القاعة بحسب طبيعة الاجتماع أو الورشة. تتميز القاعة بالهدوء والتنظيم، مما يجعلها

خيارًا مثاليًا للفعاليات المهنية التي تتطلب احترافية عالية.
 

مناسبة لـ:
اجتماعات الشركات، ورش العمل، الدورات التدريبيـة، الاجتماعات الإدارية والعروض التقديمية.

قاعة الفكر

Al Fikr Hall is designed as a practical and comfortable environment that meets the needs of 
business owners and entrepreneurs. It combines elegant simplicity with functional facilities, 
accommodating up to 40 guests and offering an atmosphere that supports focus and 
productivity. The hall allows flexible layout arrangements to suit the nature of each meeting 
or workshop.

Characterized by its calm ambiance and organized setting, Al Fikr Hall is an ideal choice for 
professional events that require a high level of efficiency and professionalism.

Ideal for:
Corporate meetings, workshops, training sessions, management meetings, and 
presentations.

Al Fikr Hall
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 قاعـة المجد مساحة خاصة مصممــــــــــــة بعناية للاجتماعات الصغيرة واللقاءات التنفيذية، حيث توفر أجواء
 هادئة تعزز الخصوصيــــــــــــــــــــــــة والتركيز. تتسع حتى 16 شخصًا، وتُعـد الخيار الأمثل للاجتماعات التي تتطلب

نقاشات دقيقة وقرارات مهمة في بيئة راقية ومنظمة.

تصميم القاعــــــــــــــــة يدعم التواصل الفعّال ويمنح روّاد الأعمال تجربة عملية  متكاملة بعيدًا عن الضوضاء.

مناسبة لـ:
 اجتماعات مجلس الإدارة، الاجتماعات التنفيذيــــة، جلسات التخطيط الاستراتيجي، اللقاءات الخاصة، المقابلات

 الرسمية والورش.

قاعة المجد

Al Majd Hall is an exclusive space thoughtfully designed for small meetings and executive 
gatherings, offering a quiet atmosphere that enhances privacy and focus. With a capacity of 
up to 16 guests, it is the ideal choice for meetings that require in-depth discussions and 
important decision-making within a refined and well-organized setting.

The hall’s design supports effective communication and provides business leaders with a 
fully professional experience away from distractions.

Ideal for:
Board meetings, executive meetings, strategic planning sessions, private meetings, formal 
interviews, and workshops.

Al Majd Hall
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قاعات متكاملـــــة لمناسبات استثنائيــة
افراح . مناسبات . ورش . مؤتمرات . معارض

ALL-INCLUSIVE VENUES FOR EXCEPTIONAL EVENTS
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